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 Bestyrelsesmøde 03-2024 

Tid Mandag 13-05-2024 kl. 18 

Sted Vi mødes i lokalet i kælderen – Under selskabslokalet 
Indgang fra søsiden 

Til stede Leif Jacobsen – LJ (Formand) 
Lise Lotte Frandsen LLF (Næstformand) 
Ole Behrendt -OB Kassere 
Charsten Kristensen CMK 
Marianne Otte MON Referent 
 

Afbud  

Fraværende Ingen 
 

 

 
 
1.  Siden sidst, Info 

Der er indkaldt til ordinært repræsentantskabsmøde tirsdag d. 14/5-2024, bestyrelsen deltager. 
 
2. Rundgang 

Vi mangler referat fra Mads fra vores rundgang torsdag d. 4/4-2024. Er det på vej?  
Mads har afvist at skilte i carportene nedtages, (de gamle) dette er ikke korrekt ifølge referatet fra 
årsmøde d. 29/8-2022, se referat.   
Op 
 
3. Loppemarked 

Vi har desværre ikke fået så mange tilmeldinger til loppemarked endnu men vi håber på at der er 
flere der tilmelder sig inden fristen udløber 26/5-2024. 
Invitation ligger på SHB hjemmesider under afd.20.  
I 

    

 

Afdelingsbestyrelsen for afdeling 20 - Lindholm Søpark - 9400 
Nørresundby 
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4. Regnskab 2023 

Bestyrelsen har modtaget regnskabet for 2023 og taget til efterretning. 
 
5. Forslag til ordinært afd. møde 

Der er afdelingsmøde mandag 26/8-2024 kl.  19 iflg. mail fra JEG. Denne dato er ikke mulig for 
bestyrelsen, så vi forslår ugen efter, er dette muligt? 
Charsten og Ole genopstiller ikke, de er på valg. Punkt 7 
Marianne som har et år tilbage, ønsker at stoppe før tid, så der skal findes 2 nye bestyrelse 
medlemmer for 1 år og 2 bestyrelse medlemmer for 2 år. Punkt 7 
 
6. Råderets dokumenter 

Mads har indkaldt til møde ang. disse dokumenter men ingen fra bestyrelse kan deltage d. 6/6-
2024. 
Indkaldelse er kun sendt til afd. 20 mail d.23/4 men kan ikke videre sendes til 
bestyrelsesmedlemmer. Hvis man ønsker at vi skal deltage i møder i administrationen, skal disse 
indkaldelser sendes direkte til alle i bestyrelsen.  
 
7. Evt 

Vi i bestyrelsen følger vi løber panden imod muren tit og ofte, ikke taget alvorligt. 
Dette kommer til udtryk når vi kommer med forslag fra beboerne og andre tiltag/forbedringer til 
administrationen. (F.eks. ved den årlig rundgang havde vi mange relevante punkter men alt bliver 
afvist, pga. økonomi uden at det egentlig er beregnet.) 
Dette gør at man ikke har den store lyst til at bruge sin fritid på forenings-/bestyrelsesarbejde i 
afd. 20 desværre.  
 
Næste møde er onsdag 26/6 kl 16-18 
 

8. Godkendelse af referat 

 

Referat er godkendt af bestyrelsen. 
 

For referat – Marianne Otte  


